
Toekomst kermissen in 

Overbetuwe 



Kermissen in Overbetuwe: 
 

Georganiseerd door de gemeente: 

-   Elst (voor- en najaar) 

-   Driel (najaar) 

-   Heteren 

 

Overige kermissen: 

- Driel ( Kersenfeest Driel) 

- Herveld (Oranje vereniging) 

- Oosterhout (leden carnavalsvereniging) 

- Valburg (Valburgse tentfeesten) 

- Zetten ( Oranje vereniging )  

 

  



Marsroute Kermis Overbetuwe 

 1. Teruglopende aantal bezoekers en attracties in 
Overbetuwe 

2. Evaluatie kermissen 2017 (zie evaluatierapport als bijlage bij de 
voorbereiding van het rondetafelgesprek) 

3. Extra inspanningen voor verbeteren kermis in 2018    
 Actieve werving en ureninzet van de organisatie 

 Intensieve samenwerking met  

     kermisorganisatieburo 

 Veel inspanningen gemeentelijke  

     organisatie. 

 Media aandacht en reclame via de 

     bladen en social media 

 Financiële inspanningen  

     (PIN betaling, debiteurenbeheer) 

4. Schriftelijke politieke vragen (S-370 en S-376, 
beantwoording van 9 oktober 2018) 

5. Rondetafelgesprek (RTG) over de toekomst van de 
kermissen in Overbetuwe 



Trends binnen Nederland 
• Aantal kermissen loopt terug. "Jaarlijks verdwijnen er 

24 tot 30 (dorps)kermissen. 

• Consument stelt hogere eisen aan vermaak 

• Landelijk lopen bezoekersaantallen terug 

• Minder pachtinkomsten  

• Uitgave per consument  

    lager.             

• Minder gemeenten die  

    kermissen organiseren. 

• Zie bijlage met achter- 

    grondinformatie. 



Trends (vervolg) 

• Inspelen op doelgroepen  (zoals jeugd, 
ouderen, minima, roze maandag (Tilburg).   

• Kermissen moeten blijven innoveren om 
aantrekkelijk te blijven (muziek, cultuur en 
feest) 

 

 

 

 



Kermis in Overbetuwe, financieel 

2017 2018

Totaal kosten 35.764,78 42.137,39

Opbrengsten: Staangelden markten en kermissen -19.835,00 -19.530,70

*  65704005  Kermissen en kermisterreinen 15.929,78 22.606,69

** Saldo 15.929,78 22.606,69



Hoe ziet u de toekomst van de 

kermissen in Overbetuwe? 



Vragen aan de Rondetafel 
 Welke herkenning heeft u met de landelijke ontwikkelingen 

van het kermisbezoek in relatie tot de gemeente 
Overbetuwe? 

 Hoe heeft u uw rol als raadslid opgepakt door in de 
voorbereiding van deze vergadering inwoners in uw 
nabijheid te bevragen bij dit thema? 

 Vindt u als raadslid dat de kermis in Overbetuwe nog 
toekomst heeft?  

 Hoe ziet u dan die kermis? Een kleine dorspkermis of 1 grote 
themakermis centraal, gelegen in Overbetuwe. 

 Welke rol moet de gemeente dan aannemen in de 
organisatie van de kermis? 

 


